
ZAPISNIK 
3. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane  

30. rujna 2021. godine  
 
Sjednicu je u 10,35 sati otvorio potpredsjednik Gradskog vijeća Josip Ostrogović. 

 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 28 članova Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. Naknadno su pristupila dva 
člana Gradskog vijeća tako da je sjednici ukupno bilo nazočno 30 članova Gradskog vijeća. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 
Cvjetović, Kristian Čarapić, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Nikola Ivaniš, Štefica Jagić Rađa, 
Željko Jovanović, Petra Karanikić, Maša Magzan, Petra Mandić, Sabina Marov, Tajana 
Masovčić, Željka Matković, Tea Mičić Badurina, Marijan Mihajić, Aleksandar-Saša 
Milaković, Marin Miletić, Duško Milovanović, Josip Ostrogović, Petar Petrinić, Nadja 
Poropat, Ivana Prica, Marin Račić, Iva Rinčić, Adrijano Rogić, Robert Salečić, Davor 
Štimac, Vedran Vivoda i Nebojša Zelič. 
 
 Izostanak je opravdala predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 
 

Na zapisnik 2. sjednice Gradskog vijeća održane 20. i 21. srpnja 2021. godine nije 
bilo primjedbi. 

 
• UVODNE OBAVIJESTI: 
 

Potpredsjednik Gradskog vijeća Josip Ostrogović je obavijestio Vijeće: 
- da će se na sjednici glasovati putem aplikacije e-sjednice i to prvi puta na način da 

će se o svakom pojedinom prijedlogu otvoriti glasovanje nakon što se zaključi 
rasprava pod pojedinom točkom dnevnog reda, a članovi Gradskog vijeća glasuju 
odmah po otvaranju glasovanja, 

- da će se obuka vijećnika u organizaciji Udruge gradova održati 8. i 9. listopada, a 
detaljni program edukacije bit će članovima Vijeća dostavljen mailom. 

 
• AKTUALNI SAT 
 
1. ADRIJANO ROGIĆ je iznio kako su posljednjih dana svjedoci aktivnosti Grada Rijeke na 
području poduzetništva, što je zasigurno pohvalno, a i prijeko potrebno. Upitao je 
Gradonačelnika da li smatra da su mjere koje Grad Rijeka provodi vezano za poduzetništvo 
dostatne u smislu dugoročne vizije gospodarskog razvoja grada te da li je u tom segmentu 
potrebno nešto mijenjati, budući da u Proračunu Grada Rijeke Odjel za poduzetništvo uzima 
poprilično mali dio, proračunska realizacija je jako niska, a činjenica je da se posljednjih 
godina rebalansom dodjeljuju sredstva drugim odjelima i proračunskim korisnicima.  

Podsjetio je kako je Gradonačelnik u svom predizbornom obećanju iznio kako je 
gospodarski razvoj grada Rijeke jedan od prioriteta u njegovom mandatu pa ga zanima da li 
su u planu neke nove mjere za poticanje poduzetništva? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je gospodarstvo u fokusu gradske 
uprave, a u ovom mandatu upravo traju aktivnosti vezane uz raspisivanje natječaja za 
potpore poduzetnicima. U tijeku su i predbilježbe za novu generaciju u Startup inkubatoru, 
koji se sufinancira iz gradskoga proračuna.  

Također, u tijeku je i cijeli niz drugih projekata koji su neposredno vezani uz 
poduzetništvo. Podsjetio je na neke od najvećih investicija u vodno-gospodarskom sektoru, 
koje sigurno osiguravaju posao gospodarskim subjektima na području grada Rijeke i šire. U 
tijeku je jako puno investicija koje provode Ministarstvo zdravstva, Ministarstvo prometa i 
Lučka uprava na području grada Rijeke, koje isto tako osiguravaju posao za riječke 
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poduzetnike. Izuzetno ga veseli što je u zadnjih godinu dana, unatoč pandemiji, porastao 
broj obrta.  

Nedavno je otvoren i novi Dom riječkih obrtnika, gdje su svoje mjesto našli 
primorsko goranski i riječki obrtnici. Kontinuirana su nastojanja u okviru nadležnosti grada, 
budući da je Hrvatska visoko centralizirana zemlja i u tom kontekstu jedan veći dio 
nadležnosti na području gospodarstva leži na Ministarstvu gospodarstva. Pozdravlja svaki 
napor javne uprave, bila ona regionalna, državna ili gradska za koju on odgovara, da se 
poduzetnicima stvori okružje koje otvara nova radna mjesta i potiče investicije. U tom 
kontekstu, pri izradi proračuna za iduću godinu nastojat će povećati sredstva za subvencije 
poduzetnicima tako da će sljedeće godine sredstva za poduzetnike biti pola milijuna kuna 
veća. Ta sredstva nisu mala, a u tijeku mandata će se nastojati povećavati. U tijeku je i 
javna rasprava vezana za smanjenje prireza, a prema njegovim predizbornim obećanjima, 
do 2025. godine ta stopa bi trebala biti nešto manja odnosno 10 posto, što će svi radnici 
osjetiti na svojim plaćama. 
  
ADRIJANO ROGIĆ je jednim dijelom izrazio zadovoljstvo odgovorom, a jednim dijelom se 
kritički osvrnuo na izlaganje Gradonačelnika te iznio kako je poznato da je gospodarstvo 
osnova dobrog života, da u gospodarski prosperitetnoj sredini ljudi ne moraju brinuti o 
zaposlenju, o osnivanju obitelji, o broju djece, pa čak pokreću svoje vlastite poduzetničke 
projekte i biznise. Nažalost, misli da pogotovo na nivou malog i srednjeg poduzetništva, 
postojeće mjere jednostavno ne daju rezultate. Grad Rijeka je među prvima uveo te mjere, 
već dugi niz godina, ali one jednostavno nisu učinkovite. One na prvi pogled djeluju 
obećavajuće, međutim kad se to malo odvaže, vidi se da bi one mogle biti puno bolje. One 
na neki način predstavljaju samo jednu lijepu fasadu tih mjera za poduzetništvo. Najbolji 
primjer za to je da se u posljednjih nekoliko godina prosječno izdvaja oko 25 milijuna kuna 
za Odjel za poduzetništvo, koji se sada povećava za još pola milijuna kuna, što je mizernih 
2% Proračuna. Ima jako puno svijetlih primjera općina i gradova na kojima se može učiti i 
toga se ne treba sramiti. Treba promicati poduzetničku kulturu, da poslovni prostori u gradu 
Rijeci ne zjape prazni, da se radi na promidžbi odnosno brendiranju riječkih poduzetnika. 
Ponovio je ono što je i Gradonačelnik istaknuo da je jako bitna suradnja lokalne 
samouprave i državne vlasti i svi nabrojeni projekti su zasluga Vlade HDZ-a pod vodstvom 
premijera Plenkovića, koji je osigurao jako puno razvojnih infrastrukturnih projekata i radio 
na očuvanju radnih mjesta. Zaključio je da ima dojam da te mjere jednostavno moraju biti 
sinergija usklađenosti zajedničkih ciljeva. 
 
2. ŠTEFICA JAGIĆ RAĐA se osvrnula na ranjivu skupinu sugrađana, a to su umirovljenici 
te iznijela kako statistički podaci pokazuju da na dan 31. 7. 2021. grad Rijeka ima 37.471 
umirovljenika odnosno oko 32 % ukupnog broja stanovnika. Poznato je da su smještajni 
kapaciteti u Domu umirovljenika jako mali i da se na smještaj, za koji postoji veliki interes, 
čeka od dvije do tri godine.  

Interesira je da li Grad Rijeka planira izgradnju ustanove za dnevni boravak 
umirovljenika, obzirom da su to već napravili neki gradovi u Primorsko-goranskoj županiji ili 
planira prenamjenu nekog gradskog prostora u te svrhe. Smatra da bi se otvaranjem takve 
ustanove olakšao život umirovljenicima i članovima njihovih obitelji jer bi imali svakodnevnu 
stručnu skrb i njegu. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je iznio kako se ovo pitanje izvrsno nadovezuje na 
jučer obilježeni Dan starijih osoba koji je proglasila Opća skupština Ujedinjenih naroda, a 
koji je Grad Rijeka obilježio prijemom u Gradskoj vijećnici za predsjednika Matice 
umirovljenika Grada Rijeke i sve predsjednike podružnica umirovljenika na području grada 
Rijeke kojih ima 16, smještenih u mjesnim odborima, gdje sugrađani grada Rijeke mogu 
provesti dio svoga slobodnoga vremena. 
 Istaknuo je kako je Grad Rijeka od svojega osnutka bio vrlo senzibiliziran prema ovoj 
skupini stanovnika i cijelim nizom mjera pokušava olakšati život sugrađanima starije životne 
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dobi. Statistički podaci koje je iznijela gđa Jagić su točni, a nakon popisa stanovništva, 
krajem godine, dobit će se još realnija slika sadašnjeg stanja. 

Naveo je kako je sustav domova za starije i nemoćne osobe u nadležnosti 
regionalne samouprave odnosno Primorsko-goranske županije i zna da se čine napori za 
izgradnju nekih novih kapaciteta odnosno domova, što se mora riješiti na razini Županije.  

Poznato mu je da je u Saboru u proceduri ili je izglasan novi zakon o privatnim 
domovima i reguliranju njihovog statusa, koji bi eventualno riješio jedan dio problema jer 
zna da postoji lista čekanja, ne samo za Dom na Kantridi, koji je na području grada Rijeke, 
nego i za druge domove na području Primorsko-goranske županije. Međutim, briga za 
starije sugrađane ne podrazumijeva samo tu skrb, nego i sve ono što Grad može učiniti 
sukladno mogućnostima i raspoloživim sredstvima u svojem proračunu (subvencioniranje 
troškova javnog prijevoza, troškovi obroka i sl.). Grad Rijeka i okolne općine i gradovi su u 
tome u vrhu u Republici Hrvatskoj i namjeravaju i dalje ići u tom pravcu. No, u narednim 
godinama nisu planirana sredstva za izgradnju ustanove za dnevni boravak, jer su već 
planirane neke druge stvari koje se moraju financirati. Ponovio je da rješenje leži u suradnji 
regionalne, državne i lokalne razine.  
 
3. TEA MIČIĆ BADURINA je navela da se njezino pitanje nadovezuje na pitanje koje je bila 
postavila pisanim putem vezano na problem parkinga u krugu KBC-a Rijeka. U odgovoru na 
pitanje da li će inicirati reviziju postojećeg sporazuma o poslovno-tehničkoj suradnji s KBC-
om i u tom smislu zatražiti smanjenje cijene parkinga u krugu KBC-a, kao i ukidanje naplate 
parkinga za pacijente koji dolaze na kemoterapiju i na zračenja, Gradonačelnik je odgovorio 
da je spreman za razgovor i da su u tijeku dogovori oko predstojećeg sastanka na tu temu. 
Zanima je da li se taj sastanak održao i koji su zaključci bili doneseni na tom sastanku. Isto 
tako, zanima je koliko je od 2015. godine, od kada je potpisan sporazum, pa do danas, 
uprihodovano na stavci naplate tog parkinga i za koju je namjenu taj novac utrošen? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je održan cijeli niz sastanaka s 
predstavnicima KBC-a, to jest s ravnateljem Kliničkog bolničkog centra, profesorom 
Ružićem. Taj je dio operativno vodio zamjenik Gradonačelnika dr. Goran Palčevski, koji je 
sudjelovao na sastancima na kojima je pretresen cijeli niz tema. U tim razgovorima je 
postignut visoki stupanj suglasja da od 1. siječnja sljedeće godine dođe do određene 
korekcije cijene koja će biti smanjena. U tijeku su razgovori kolika bi ta cijena bila, odnosno 
da li će to biti 15 ili 25 posto. U ovom trenutku ne može to precizno reći jer je taj izračun 
prilično složen. Definitivno je usuglašeno da će ostati besplatno vrijeme parkiranja od pola 
sata, koje sada postoji jer to smanjuje gužve. U svakom slučaju do smanjenja cijene će 
sigurno doći, a kolika će ona točno biti nije mu poznato. Detaljnije će na pitanje odgovoriti 
pisanim putem. 

Zaključno je dodao da je u svakom slučaju konačni cilj da svi zaposlenici bolnice 
imaju povlaštenu kartu koju će plaćati 40 kuna mjesečno, a pacijenti i ostali koji dolaze u 
KBC mogu očekivati smanjenje cijene, pri čemu je Upravi KBC-a upitna diferencijacija 
pacijenata i sa zdravstvenog aspekta i sa aspekta struke. 
 
TEA MIČIĆ BADURINA je iznijela da nije pretjerano zadovoljna sa iznesenim stavovima jer 
i u slučaju smanjenja cijene od 15 ili 20 posto (ako je 20 posto cijena će biti 8 kuna), 
naplaćivat će se komercijalna cijena parkiranja, a općepoznato je da ljudi ne dolaze u 
bolnicu s komercijalnom namjerom nego dolaze po zdravstvenu uslugu i moraju imati 
omogućen pristup toj usluzi, a ne plaćati parking po jednoj od najviših cijena parkiranja u 
gradu. 

Također smatra da je pri formiranju cijena potrebna diferencijacija, jer nije isto da li 
netko ide na pregled madeža kod dermatologa, vaditi krv ili ide na kemoterapiju ili zračenje i 
po 20 dana redom u trajanju od par sati. Cilj je u svakom slučaju diferencirati i olakšati 
takvim pacijentima da se, osim što prolaze velike fizičke i psihičke muke, ne iscrpljuju i s 
financijske strane.  
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Smatra da ima načina, jer su pacijenti koji su išli na kemoterapiju ranije, prije 
uvođenja naplate parkiranja, na rampi pokazali uputnicu nakon čega bi bili pušteni da uđu u 
krug bolnice. Radi se o vrlo jednostavnom rješenju i sigurna je da će se ustrajati na tome da 
ta kategorija pacijenata ima povlašteni status. 
 
4. IVA DAVORIJA je iznijela da je najavljeno da je TD Energo u fazi provedbe obnove i 
modernizacije sustava proizvodnje i prijenosa toplinske energije u iznosu većem od 112 
milijuna kuna. Tako dugo očekivani projekt je više puta predstavljen u medijima, kao nužan i 
potreban i kao nekakav napor Energa prema smanjenju cijena korisnicima, ali i poboljšanju  
usluga. 

Međutim, u svjetlu nedavne odluke Europske unije, predviđa se uvođenje dodatnog 
nameta na prirodni plin u iznosu od 25%, što se namjerava provesti u naredne četiri godine, 
što znači da će, uz najavljene nestašice, u startu u biti povećana cijena usluge. 

Zanima je zašto se kod izrade ovog projekta odlučilo ostati na postojećoj tehnologiji 
klasičnih toplana uz zamjenu pogonskog goriva prirodnim plinom, umjesto da su se 
pokušale integrirati nove tehnologije, poput dizalica topline, što su i sami predlagali u 
kampanji, jer se pojeftinjenje koje je najavljeno provođenjem ovog projekta, u suštini neće 
dogoditi. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da se radi o projektu financiranom iz 
europskih sredstava u sklopu Integriranih teritorijalnih ulaganja i Energo je dobio oko 80 
milijuna kuna bespovratnih sredstava, odnosno malo više od 10 milijuna eura za 
sufinanciranje. To je podijeljeno u tri glavna dijela, dva na zapadnom dijelu grada, na 
području Srdoča i Zameta i jedan dio koji se odnosi na Gornju Vežicu. Taj projekt je dugo 
godina bio u fazi projektiranja i odobrenja potrebnih sredstava. Svaka izmjena u projektu 
utjecala bi na još dugoročnije pristupanje tom projektu, a onda bi bilo upitno da li bi u 
proteklom financijskom razdoblju bila osigurana financijska sredstva za njegovu realizaciju. 
TD Energo mora prije svega osigurati i svoj dio sredstava. U dogovoru su i sa 
predstavnicima određenih financijskih institucija za zatvaranje te financijske konstrukcije. To 
podrazumijeva i radove na tri vrlo široke fronte i lokacije u mjesnim odborima. Bilo je gotovo 
nemoguće promijeniti projekt u smjeru koji je navela gđa Davorija, jer bi to značilo da 
sufinanciranja u tom kontekstu ne bi niti bilo. 
Grad je vodio dugotrajne pregovore s Ministarstvom i sa SAFU-om, ali i direktno sa 
Bruxellesom. Jedanput je on i osobno bio na tim sastancima u Bruxellesu, gdje su 
dogovarani zadnji detalji oko tog projekta. Naglasio je da je to ogroman uspjeh jer je unutar 
integriranih teritorijalnih ulaganja bilo predviđeno oko 50 milijuna eura, a od toga je 10 
milijuna otišlo na obnovu toplinske mreže, što će utjecati na smanjenje cijene toplinske 
energije ugradnjom i izvedbom stanica. Nada se da će nakon završetka projekta cijena 
toplinske energije biti manja, a zna se da se na cijenu plina ne može baš pretjerano utjecati. 
Prema iznijetom u medijima, Ministarstvo gospodarstva najavljuje da cijena plina do 
četvrtog mjeseca neće rasti, a što će biti u idućim godinama to nitko ne zna jer je cijena 
plina podložna utjecajima koji su izvan njihove domene.  
 
IVA DAVORIJA je dodala da, ukoliko se ne može utjecati na cijene plina, onda se sigurno 
može utjecati na projekte koji se pišu i koji bi onda trebali pratiti nekakvu struku, jer dio 
energetskog plana Europske komisije nije nešto na čemu se radi od nedavno, tako da se i u 
projektnoj dokumentaciji trebalo razmišljati o nekakvim suvremenim rješenjima dobave 
toplinske energije. 
 
5. NEBOJŠA ZELIČ je, u svezi najava za potencijalno proširenje koncesije sa Luke Baroš 
na bazen riječke luke, iznio kako su oni od mjeseca ožujka o.g. ukazivali na neke 
nezakonitosti u natječajnoj dokumentaciji za koncesiju Luke Baroš, gdje se pod točkom 8.4. 
predviđa proširenje koncesije, bez dodatnog natječaja, sa Luke Baroš na cijeli potez od 
Rive Boduli do De Franceschijevog gata, odnosno do Bunkera. Smatra da je to u 
suprotnosti sa Zakonom o koncesijama, kojim se izričito zabranjuje da se izmjenama 
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ugovora mijenja predmet koncesije, što je ovdje slučaj. Također, ukazivali su na problem 
odnosno na pitanje javnog interesa da se jedan takav vitalni dio grada daje u koncesiju na 
30 odnosno 45 godina. Cijelo ljeto je bila prisutna snažna medijska kampanja o tom 
projektu, gdje se podrazumijevalo da će se koncesija proširiti sa Luke Baroš na bazen 
riječke luke. Čak je i Ministar Oleg Butković u jednom intervjuu vrlo nonšalantno rekao da će 
vidjeti kako ide ovo s Lukom Baroš pa će onda s koncesionarom prijeći na proširenje 
bazena riječke luke. U toj medijskoj kampanji jedino na što su se osvrtali je bilo pitanje 
javnog interesa pa se u svim tekstovima i intervjuima isticalo kako nema govora o 
zatvaranju riječke rive ili podizanju bilo kakve ograde. Međutim, upravo sada se na 
Adamićevom gatu diže ograda. Nitko, međutim, nije spominjao pitanje nezakonitosti na koju 
su oni također ranije ukazivali.  

Upitao je Gradonačelnika da li ima saznanja da se za potencijalno proširenje 
namjerava  raspisati novi natječaj za koncesiju ili će se postupati u skladu s ovom 
nezakonitom odredbom iz natječajne dokumentacije te da li će Gradsko vijeće moći 
raspravljati o kriterijima i uvjetima tog natječaja? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako javni interes mora biti uvijek ono što 
ih vodi u njihovom radu. Svi znaju da područjem lučke uprave gospodari Lučka uprava 
odnosno Ministarstvo prometa, a Vlada Republike Hrvatske je raspisala koncesiju. Odabran 
je koncesionar, u ovom slučaju tvrtka ACI – Gitone, čija je obveza da u roku od najduže 
dvije godine ishodi lokacijsku dozvolu za projekt marine u Porto Barošu. U tom kontekstu 
njihova obveza je ulaganje od 360 milijuna kuna odnosno 50 milijuna eura u taj projekt i u 
tom natječaju  postoji mogućnost da se dio koncesije proširi i na putnički dio Luke Rijeka, a 
da li će do toga doći ili neće u ovom trenutku ne zna. Da li će za to biti potreban novi 
natječaj odlučit će Vlada Republike Hrvatske.  

Naglasio je kako je to jedna od najvećih investicija na području grada Rijeke u 
naredne četiri godine koja će Rijeku pozicionirati kao najbolju marinu na Jadranu, a možda i 
na Mediteranu, jer su ulaganja ACI-ja, kao najvećeg lanca nautičkih marina na Mediteranu i 
Lürssena, kao najvećeg proizvođača mega jahti na svijetu. To su vrlo ozbiljni investitori i 
prepoznali su potencijal koji Rijeka definitivno ima. U tom kontekstu Generalni urbanistički 
plan grada Rijeke i njegove Izmjene i dopune nikada nisu i neće predviđati da bilo koji dio 
mora bude nedostupan građanima grada Rijeke i svima ostalima koji posjećuju Rijeku i na 
tome će inzistirati ne samo kao Gradonačelnik nego i kao član Upravnog vijeća Lučke 
uprave, koja na kraju donosi odluku o odabiru i propisuje sve što se dešava na tom 
prostoru, od Bunkera do De Franceschijevog gata, Gata Karoline Riječke i Molo longa. U 
tom kontekstu tu investiciju treba pozdraviti, s time da mora biti omogućen pristup moru 
prije svega stanovnicima grada. Tako je u svim ACI-jevim marinama, jedino se gatovima ne 
može pristupiti, a prostor predviđen za marinu mora biti dostupan građanima. Na tom 
prostoru bit će puno popratnih sadržaja koji će definitivno promijeniti ne samo Porto Baroš, 
nego i centar grada.  
 
NEBOJŠA ZELIČ je istaknuo kako se Gradonačelnik u svom odgovoru puno vremena 
referirao na Porto Baroš, a u kontekstu spomenutog problema naglasak nije na Porto 
Barošu nego isključivo na potezu koji je dio bazena riječke luke. Nadalje, Gradonačelnik je 
iznio kako taj prostor treba biti otvoren za sve građane, a sada je postavljena ograda na 
Adamićevom gatu, pa bi možda bilo u redu da Grad urgira da se takve ograde ne dižu. Isto 
tako, Gradonačelnik bi, kao član Upravnog vijeća Lučke uprave, trebao, u ovom slučaju 
kada se jedan tako važan dio grada daje u koncesiju na 45 godina, reći da bi se Gradsko 
vijeće trebalo očitovati o uvjetima natječaja, a ne da jedan tako vitalni dio grada dogovaraju 
svi akteri, a da predstavnici građana o tome nemaju ništa za reći.  
 
6. NADJA POROPAT je iznijela kako su posljednjih tjedana mediji izvještavali o novim 
kapacitetima u gradskim vrtićima i o najavama uređenja novih prostora s ciljem daljnjeg 
širenja vrtićkih kapaciteta. Zamolila je Gradonačelnika ili zamjenicu Gradonačelnika da ih 
ukratko obavijeste o tome što je do sada sve učinjeno i što slijedi? 
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Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je odgovorila da su 12. srpnja o.g. zatekli 
331 neupisano dijete s prvenstvom upisa gdje su oba roditelja zaposlena, a na današnji 
dan, 30. rujna, ostalo je 128 neupisane djece s pravom prvenstva, od čega 126 djece 
jasličke dobi. U DV Rijeka ostalo je neupisano 87 djece, u DV  More upisana su sva djeca s 
prvenstvom upisa, a u DV Sušak ostalo je neupisano 41 dijete s prvenstvom upisa. Misli da 
je napravljen značajan iskorak kada je tijekom ljeta otvoreno osam novih skupina u DV 
Rijeka, tri nove skupine jaslica u DV More i jedna nova jaslička skupina u DV Sušak. U 
opremanje novih skupina ukupno je utrošeno 536 tisuća kuna i zaposleno je 26 novih 
djelatnika, od čega četiri rehabilitatora-odgajatelja, 17 odgajatelja, tri pomoćna radnika za 
njegu, skrb i pratnju i dva pomoćna kuhara-spremača, što na mjesečnoj razini predstavlja 
povećani trošak za materijalne rashode u iznosu od cca 233 tisuće kuna.  

Ono što posebno veseli je inicijativa PGS-a u prethodnom mandatu i sadašnja 
inicijativa vijećnika Vivode da se pokrene obrt dadilja. Vjeruje da će projekt dadilja, koji bi 
trebao krenuti 1. siječnja. 2022. godine, riješiti jedan dio ovog problema.  

Nakon upisa u vrtiće, zaključeno je da Pravilnik o načinu upisa treba revidirati i 
poboljšati. Drago joj je da je u DV More ostalo šest slobodnih mjesta za jaslice koja će 
ponuditi djeci koja će tijekom rujna napuniti godinu dana života. Prioritet u ovom 
mandatnom razdoblju je obuhvatiti što veći broj djece i ulagati u dječje vrtiće i škole grada 
Rijeke. 

Na kraju je dodala kako će za uređenje dječjih vrtića grada Rijeke u 2021. godini do 
kraja godine biti utrošeno nešto ispod dva milijuna kuna.  
 
7. MAŠA MAGZAN je iznijela činjenicu da Osnovna škola Trsat, niti nakon dvjesto godina 
postojanja, nema vlastitu školsku sportsku dvoranu, a spada i među 120 škola u Republici 
Hrvatskoj koja nema adekvatne uvjete za rad. S obzirom na broj kišnih dana u Rijeci, opcija 
školskog igrališta nije dobra opcija za kontinuirano izvođenje nastave tjelesne i zdravstvene 
kulture, kao što to nije niti improvizirana učionica u okviru škole koja je prije nekoliko godina 
pretvorena u svojevrsno vježbalište, a to pogotovo nije slučaj sada, kada u epidemiološkim 
uvjetima nije moguće osigurati distancu za održavanje nastave tjelesne i zdravstvene 
kulture. Na drugoj strani grada je sasvim drugačija priča. Osnovna škola Zamet, koja ima 
vlastitu sportsku dvoranu, može koristiti i dvoranu Centra Zamet pa je postavila pitanje kako 
to da škola na Trsatu koja nema vlastitu dvoranu ne može koristiti Dvoranu mladosti, a 
škola na Zametu koja ima svoju školsku dvoranu, koristi i dvoranu na Zametu?  
  
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je iznijela da će se vidjeti koje su 
mogućnosti da škola Trsat koristi Dvoranu mladosti. Što se tiče ulaganja ona su neophodna 
i u tom pravcu je održan sastanak sa svim ravnateljima osnovnih škola Primorsko-goranske 
županije, pročelnicom Odjela za odgoj i školstvo, pročelnikom Odjela za urbanizam i 
pročelnicom Odjela za gospodarenje imovinom kako bi se napravila lista prioritetnih 
projekata koje bi Grad prijavio u okviru od strane Vlade Republike Hrvatske najavljenih 
ulaganja u škole i vrtiće, prvenstveno u škole, kako bi one prešle na rad u jednoj smjeni. 

Vrlo se ozbiljno pristupilo radu i sređivanju imovinsko-pravne dokumentacije u okviru 
te problematike, tako da će se u narednom razdoblju podignuti taj standard. Dostavit će 
pisani odgovor na pitanje postoji li mogućnost korištenje Dvorane mladosti od strane 
Osnovne škole Trsat za izvođenje nastave. 
 
MAŠA MAGZAN je, u osvrtu na odgovor zamjenice Gradonačelnika Sandre Krpan, 
dodatno pojasnila da je u posljednjih desetak godina škola Trsat imala određeni pristup 
Dvorani, iako dosta limitiran s obzirom da se radi o preko 220 djece, a za potrebe škole je 
postojao jedan ili dva termina tijekom tjedna, što nije dostatno. Međutim, nešto se desilo u 
posljednje dvije godine, Odjel za sport i tehničku kulturu nije reagirao na upite Škole, a 
Škola je u situaciji da ne može koristiti unutarnji prostor. Ravnateljica s kojom je razgovarala 
je rekla da je nekoliko puta kontaktirala Grad s upitom što konkretno učiniti. Na web-u stoje 
termini Dvorane koji su svakoga dana slobodni između 12 i 16 sati, što za Školu možda i 
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nije prikladno, ali vjeruje da se jednostavnom zamjenom termina može učiniti puno za djecu 
ove osnovne škole.  
 
8. MARIN MILETIĆ je iznio kako je u 2017. godini, do izmjene cjenika u kolovozu, 
prosječan iznos računa Ri stana za vodu i otpad za višečlano domaćinstvo iznosio oko 200 
kuna, a  račun za istu  uslugu u 2021. godini iznosi oko 600 kuna. Pojedinačne spremnike 
nemaju, a građani svojim odgovornim ponašanjem i odvajanjem otpada nemaju mogućnost 
smanjiti te račune. Istovremeno je prosječna plaća porasla oko 20%, a računi za režije su 
porasli tri puta. Obzirom da se kvaliteta usluge nije promijenila, upitao je zbog čega se vodi 
takva politika?  

Smatra da bi novi ritam grada trebao ipak više brinuti za Riječanke i Riječane, a 
napose kada se radi o osjetljivim pitanjima financijske prirode, pogotovo u ovoj situaciji u 
društvu u kojem živimo. Zašto uvijek ispadne da se na kraju za pokrivanje minusa u blagajni 
zavlači ruka  u džepove građana? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je zbrinjavanje otpada u neposrednoj 
nadležnosti gradskog KD Čistoća i TD Ekoplus, čiji su osnivač Županija, Grad, Općina 
Viškovo i KD Čistoća. Međutim, tu veliku ulogu igra Ministarstvo zaštite okoliša i Fond za 
zaštitu okoliša, te je podsjetio da su predstavnici Mosta vodili to Ministarstvo odnosno bili 
ministri, dok ih premijer Plenković nije smijenio s tih funkcija. Tako da definitivno dio 
odgovornosti leži i na ministrima iz kvote Mosta i to se ne smije zaboraviti i smetnuti s uma.  

U tom kontekstu, zbrinjavanje otpada ne košta isto kao kada se odlagalo na prijašnji 
način. Praktički je to odlagalište sada sanirano. Isto tako je na području Općine Viškovo, 
radi se o Viševcu. Od prije nekoliko godina sav otpad odvozi se na Centralnu zonu za 
zbrinjavanje otpada Marišćina i to nešto više košta, kako KD Čistoću, tako i one koji plaćaju 
odvoz otpada, a to su građani grada Rijeke. Naveo je primjer da se na Krku sada vodi  
rasprava oko  još jednog povećanja cijene. Grad Rijeka je oko toga upravo u intenzivnim 
razgovorima s Fondom, a sutra dolazi i ministar Čorić, s kojim će jedna od tema razgovora 
biti i cijena otpada. 

Što se tiče kontejnera za zbrinjavanje otpada, preko tri tisuće tih kontejnera 
raspoređeno je na području grada Rijeke, gdje je moguće odvojiti staklo, papir, metal i 
plastiku u zasebne kontejnere, a komunalni otpad zasebno. KD Čistoća provodi projekt u 
suradnji s Odjelom za urbanizam i Odjelom za komunalni sustav. Taj pilot projekt, podjela 
kanti za individualno prikupljanje otpada, je završen na području Mjesnog odbora Grbci i 
dijelu Mjesnog odbora Srdoči. Cilj je da se do 2024. godine, gdje god je to moguće, 
omogući individualni pristup i zatvorenim kontejnerima, pod ključem, da se točno zna tko i 
gdje zbrinjava svoj otpad. U tom kontekstu odgovornost definitivno ima KD Čistoća.  

Podsjetio je kako je Grad započeo s akcijom jesenskoga čišćenja grada koja je i 
medijski popraćena, gdje su igrališta i prostore gdje ljudi borave intenzivno čistili, ali i 
utjecali  na svijest i savjest sugrađana da grad bude ljepši i čišći, što onda daje drugu sliku o 
gradu.  

Činjenica je da zbrinjavanje otpada košta jer je trenutno na svjetskim tržištima cijena 
plastike stakla i metala takva da na tome KD Čistoća ili bilo koje komunalno društvo u 
Republici Hrvatskoj praktički ne zarađuje, nego još mora i plaćati zbrinjavanje. Jedino na 
papiru postoji nekakva sitna zarada, koja praktički nije vrijedna spomena. I sve dok se ta 
situacija ne promijeni i taj financijski dio bude značajnije utjecao na poslovanje društva, 
naravno da je trošak, ali taj trošak predstavlja i ulaganje u zeleniji, čišći i ekološki održiviji 
grad.  
 
MARIN MILETIĆ je dodao da je važno Riječanima reći da je povećanjem iznosa tih računa 
u 2017. godini potpuno pokrivena spomenuta razlika o kojoj se u javnosti govori da je to 
pravi razlog zašto se dižu cijene. Dakle, razlika je pokrivena i nema realnog opravdanja za 
ovako visoke cijene koje Riječani danas plaćaju. Tema Marišćine i nesnosnog smrada je 
posebna tema. Zna da to nije samo odgovornost Gradonačelnika pa je dolazak ministra 
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Ćorića prilika da ga Gradonačelnik upita kada će napokon riješiti Marišćinu, koja je potpuno 
zastarjeli koncept gospodarenja otpadom. 
 
9. PETRA MANDIĆ je iznijela kako joj je drago da je Gradonačelnik spomenuo 
odgovornost, ali i 2024. godinu u kojoj se namjerava uvesti pojedinačno prikupljanje otpada 
putem individualnih kanti. Drago joj je i da je spomenuo da je sada u tijeku tek faza pilot-
projekta, jer sve to što je rekao je isključivo njegova odgovornost i njegovog prethodnika za 
neizvršavanje zakonskih odredbi o gospodarenju otpadom, Uredbe o gospodarenju 
otpadom i Odluke o načinu gospodarenja otpadom koju je 27. veljače 2018. donijelo 
Gradsko vijeće, u kojoj je u članku 39. vrlo jasno propisano da najkasnije u roku od tri 
godine, što je ožujak 2021. godine, sva kućanstva moraju imati individualne kante ograđene 
unutar njihovih nekretnina kako bi mogla utjecati na cijenu varijabilnog dijela računa. Znači, 
rok koji Gradonačelnik spominje 2024. godine ne postoji u nijednom aktu. Rok je istekao i 
on je bio u ožujku 2021. godine. Smatra da jedan grad koji je u svojoj strategiji razvoja do 
2030. prihvatio sve odredbe Europske unije o zelenim politikama bez ugljika mora o tome 
voditi računa, a direktna zakonska odredba određuje da je za vođenje računa o ovome 
odgovorno izvršno tijelo lokalne samouprave, dakle gradonačelnik. U slučaju neizvršenja 
navedenih obveza propisane su velike kazne u iznosu od 300 do 700 tisuća kuna, 50 do 
100 tisuća kuna za odgovornu osobu u pravnoj osobi, odnosno Jasnu Kukuljan, pa čak i 
kazna zatvora do 60 dana.  

Zanima je tko će za to odgovarati, da li će uvesti pojedinačne kante ranije od 2024. 
godine te da li će o tome Gradonačelnik popričati sa gospodinom Ćorićem i što će biti sa 
odvajanjem biootpada?  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da navedeni problem nije samo problem 
grada Rijeke. Ponovio je kako Fond za energetsku učinkovitost i zaštitu okoliša nije proveo 
natječaj na vrijeme i kante nisu dobivene pa ih se onda ne može ni rasporediti. 

Podsjetio je da Rijeka ima svega 44 kvadratna kilometra i da je vrlo je teško, u tako 
zbijenom i gusto naseljenom gradu, gdje je naseljenost po kvadratnom kilometru 2.900 
stanovnika, provesti sve ono što zakon predviđa, što ne znači da KD Čistoća ne radi svoj 
dio posla, radi ga, ali sukcesivno.  

On je iznio rok koji je po njemu realan za tu provedbu. Poznato je da je ugrađen jako 
veliki broj podzemnih spremnika i to pokušavaju odrađivati. Međutim, kada se dođe na licu 
mjesta u mjesni odbor, za tu namjenu treba zauzeti nekoliko parkirnih mjesta, neku zelenu 
površinu koja će tome poslužiti, pa je u nekim slučajevima vrlo teško i gotovo nemoguće 
dogovoriti gdje bi točno trebao biti taj podzemni spremnik, jer u pravilu su svi za očuvanje 
okoliša i za zbrinjavanje otpada na način kako je to zakonom i odlukom propisano, ali da se 
to ne dešava baš u njihovom dvorištu. Tu onda dolazi do operativnih problema koji se 
rješavaju. Zadnji takav problem je bio kada su u Ministarstvu dali tumačenje da je za svaki 
podzemni kontejner potrebna građevinska dozvola čime se automatski rok produžuje.  

Marišćina je, kao i Kaštijun, koncept koji je bio aktualan kada je ona građena i kada 
je postojala i na to obvezivala Strategija za upravljanje otpadom koju je donio Sabor 
Republike Hrvatske na prijedlog Vlade. Tako da to sve nije nimalo jednostavno, ali će se on 
kao Gradonačelnik truditi da to ide brže. 

 
9. PETRA MANDIĆ je, nezadovoljna dobivenim odgovorom, iznijela kako je ono što je ona 
iščitavala o kaznama i općenito o obvezama bio upravo dopis ministra Ćorića svim 
jedinicama lokalne samouprave gdje on navodi da nema nikakvih isprika. Ono što ona  
minimalno očekuje od Gradonačelnika, ako će ovo biti novi ritam grada, je da transparentno 
komunicira i zastupa interese  Grada i građana pred ministrom Ćorićem, pred Vladom i pred 
svim članovima Vijeća, te da jasno odgovara na svako pitanje  i da ima inicijativu u javnosti i 
prema Ministarstvu da se ovo riješi, da građani grada Rijeke nemaju štetne posljedice od 
ovih politika i od ovih loših zakona i provedbi Fonda, ali isto tako i od njegovog sporog 
djelovanja. 
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10. ALEKSANDAR – SAŠA MILAKOVIĆ se dotaknuo problematike individualnih kanti za 
domaćinstva, što je po njegovoj ocjeni i odgovoru Gradonačelnika na pitanja članova 
Gradskog vijeća Petre Mandić i Marina Miletića, neka daleka budućnost koja je već trebala 
biti sadašnjost, ali je pitanje kada će se to realizirati. S tim u vezi, danas postoje kante za 
prikupljanje različitih vrsta otpada, točnije preko tri tisuće kanti za prikupljanje različitih vrsta 
otpada raspoređenih po gradu veličine samo 44 kvadratna kilometra, što nije malen broj, ali 
je upitno koliko je Rijeka uspješna u razvrstavanju otpada i koliko su te postojeće mjere 
zapravo svrsishodne. Pojasnio je da postoji nešto što se zove Poticajna naknada za 
smanjenje količine miješanog komunalnog otpada (otpad koji nije razvrstan) i iako to zvuči 
kao nešto vrlo poticajno i dobro, u suštini je riječ o kazni koju izriče Fond za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost, odnosno penalima koje svaka jedinica lokalne samouprave mora 
plaćati po svakoj toni mješovitog otpada koji proizvede iznad određene cifre. Drugim 
riječima, ako je 30 tisuća tona maksimalna količina mješovitog otpada koju jedinica lokalne 
samouprave smije proizvesti, a proizvede 40 tisuća, na 10 tisuća tona mora platiti penale. 
2017. godine Rijeka je stvorila 9.500 tona viška mješovitog otpada, za što je platila penale 
od otprilike milijun kuna. Dakle, milijun kuna bačeno je u vjetar samo iz razloga što otpad 
nije bio sortiran na adekvatan način, a kante za razvrstavanje otpada postoje upravo za to 
da bi se otpad razvrstavao. 

Poznato je da je između 2017. i 2019. godine Rijeka godišnje plaćala između milijun 
i 2 milijuna kuna penala. Upitao je Gradonačelnika koji je iznos na ime penala plaćen u 
2020. godini? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je iznio da je podatak o plaćanju naknade istinit, ali da 
tu naknadu Fondu plaćaju i druge jedinice lokalne samouprave, tako da prema njegovim 
podacima taj Fond ima na računu iznos od preko dvije milijarde kuna i financira se od tih 
naknada. U tom kontekstu najavljeno je smanjenje naknada jer ne može sav teret pasti na 
jedinice lokalne samouprave tako da očekuje da će uslijed promjene Zakona ti iznosi biti 
manji. Podatak o iznosu plaćenih penala u 2020. godini dostavit će u pisanom odgovoru. 
 
ALEKSANDAR – SAŠA MILAKOVIĆ je zamolio da se pisanim putem dostavi točna cifra te 
je u nastavku naveo da žali da Gradonačelnik često u odgovorima kao jedan od 
argumenata da Grad Rijeka nije dobar u nečemu koristi činjenicu da ni drugi u tome nisu 
dobri. Iznio je ocjenu da to što drugi plaćaju tu naknadu ne znači da je u toj mjeri treba 
plaćati i Grad Rijeka, jer bi Rijeka trebala biti ako ne najbolja, a onda bolja od drugih. 
 
11. SABINA MAROV je prezentirala fotografije Vežice i Kantride koje su joj proslijedili 
građani, te upitala da li su to rezultati jesenskog čišćenja grada koje je Gradonačelnik 
spomenuo. 

Na prvoj fotografiji s Vežice vide se neočišćene, zapuštene površine, a na sljedećoj 
fotografiji s Kantride vide se dvije situacije, na jednoj se nalazi dio na kojem su građani sami 
intervenirali te očistili manju zelenu površinu i stepenište, a na drugoj fotografiji se vidi dio 
koji građani nisu  očistili, već to čeka Čistoću odnosno Grad Rijeku.  

Upitala je kada građani mogu očekivati čišćenje i održavanje javnih površina na 
način da površine na razini cijelog grada izgledaju kao na lijevoj fotografiji, koja prikazuje 
površinu koja je očišćena inicijativom i dobrom voljom građana? Kada se tako nešto može 
očekivati i od Grada, naročito sada nakon povećanja cijene gradske usluge? 

U gradu općenito nedostaje zelenih površina, pa je upitala zašto se ono malo 
zelenih površina što ih ima u gradu ne održava, odnosno zašto se ne održava 
pravovremeno? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je naveo da je prikazan samo jedan dio fotografija, a 
drugi dio se može naći na web stranicama Grada. KD Čistoća se uhvatilo posla u ovih 
proteklih petnaestak dana i očistili su jako puno igrališta i prostora gdje ljudi većinom 
borave. Otpad su stvorili građani grada Rijeke svojim neodgovornim ponašanjem, odnosno 
jedan dio građana koji se vrlo neodgovorno odnosi prema okolišu i čistoći grada. U tom 
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slučaju KD Čistoća mora pojačati svoje aktivnosti, ali nije ni KD Čistoća svemoćno da 
pokupi baš sav otpad u gradu odmah nakon što nastane. Svjestan je da će ovakvih 
fotografija biti još, ali Čistoća je dobila zadatak i jasne upute, od njega kao Gradonačelnika i 
njegovih zamjenika, da posebno u ovih mjesec dana, ali ne i samo tada, čistoća grada bude 
prioritet. On također dobiva mailove i telefonske pozive građana koji urgiraju za čistoću 
grada, pa poziva sve sugrađane da se odgovornije ponašaju prema okolišu, jer je onda 
grad čišći, svi građani zadovoljniji, a život u gradu bolji. 
 
SABINA MAROV se zahvalila na odgovoru i dodala kako postavljanjem kanti koje kronično 
nedostaju u gradu ovakvih fotografija više neće biti, pogotovo na Vežici gdje kante najviše 
nedostaju te se nada da nakon tih intervencija Čistoće, Čistoća neće biti samo ime 
komunalnog poduzeća, već i jedan od epiteta grada.  
 
12. PETRA KARANIKIĆ je iznijela kako se na službenim stranicama Grada Rijeke može 
vidjeti da je u tijeku savjetovanje o izmjeni Odluke o porezima Grada Rijeke pa je zamolila 
Gradonačelnika da prezentira što je predviđeno tim izmjenama i zašto se ide u izmjene? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je u tijeku savjetovanje o izmjenama 
Odluke o porezima Grada Rijeke koja se planira kao točka dnevnog reda za sjednicu u 
mjesecu listopadu. Smanjenje prireza je u prvoj godini mandata, kako je i obećano u 
predizbornoj kampanji, planirano sa 15 na 14%, a do početka 2025. godine stopa prireza u 
Gradu Rijeci trebala bi iznositi 10%.  

Što se tiče utjecaja na proračun Grada Rijeke, planirano je oko 57 milijuna kuna 
prihoda na toj poziciji i u narednoj godini bi na toj stavci trebalo biti 4 milijuna kuna manje. 
Svjestan je da to nisu neka velika i značajna sredstva na prosječnoj neto plaći, no nakon 
četiri godine bit će to oko 450 kuna na prosječnu neto plaću na području Grada Rijeke na 
godišnjoj razini, što predstavlja značajan iznos. To se ne može učiniti odmah, jer bi se u tom 
slučaju grad morao odreći nekih drugih projekata i programa. Savjetovanje je započelo 16. 
rujna i traje do 16. listopada ove godine. 
 
13. JOSIP OSTROGOVIĆ je naveo da ima pedesetak potpisa sugrađana koji žive u ulici 
Luki na Mlaci i koji imaju problema sa tvrtkom koja se bavi prodajom voća i povrća, a koja je 
došla u njihovo susjedstvo prije dva mjeseca. Od tada oni nemaju ni sna ni mira, 
jednostavno ne žive onako kako bi trebali živjeti i kako bi htjeli da građani u našem gradu 
žive. Obraćali su se već i Gradonačelniku koji ih je uputio na komunalno redarstvo. Problem 
je, međutim, što ta firma najviše radi u noćnim satima, između jedan i šest i kada su zvali 
komunalno redarstvo, rečeno im je da oni u to doba ne rade, iako bi komunalni redari trebali 
raditi kada god je to potrebno. Ti ljudi po noći ne mogu ni spavati ni živjeti i jako su 
nezadovoljni načinom njihovog života u našem gradu.  

Upitao je što će Gradonačelnik poduzeti po tom pitanju? Zašto komunalno redarstvo 
nije izašlo u onom vremenskom periodu kada buka nastaje, znači, od jedan do šest ujutro? 
Zašto izlaze po danu kada po danu praktički te buke na toj razini nema? Problem je i sa 
prometom jer je ulica dosta uska pa onda kamioni izlaze iz Zvonimirove na rikverc tih 
pedesetak metara unutra, ugrožavaju promet i sigurnost ljudi, tako da je riječ o ozbiljnom 
problemu. Njegovo osobno mišljenje je da takvoj tvrtki i takvoj djelatnosti nije mjesto među 
stambenim zgradama, već u industrijskoj zoni. Zatražio je pisani odgovor. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je, neovisno o tome što je obećao dostaviti pisani 
odgovor, rekao da je nadležnost oko ovog pitanja podijeljena i da je komunalno redarstvo 
sasvim sigurno reagiralo, jer postoji smjena koja je za to predviđena tako da su komunalni 
redari bili tamo i utvrdili kakvo je stanje. Za količinu buke koja tamo nastaje nadležan je 
Državni inspektorat te vjeruje da su i ti izvidi u tijeku. 

U tim pitanjima bit će nužno pronaći neki kompromis između zagovaranja razvoja 
gospodarstva i poslovnih aktivnosti i potreba sugrađana i stanara za mirnim snom. Taj je 
problem prisutan i u drugim dijelovima grada pa je na tu temu neki dan održan sastanak i u 
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Mjesnom odboru Školić, a i Mjesnom odboru Centar, gdje se pojavljuje problem buke iz 
ugostiteljskih objekata koja smeta stanarima tog područja. 
 
14. IVU RINČIĆ zanima kako se tijekom 2021. godine odvija nadogradnja sustava 
prikupljanja otpada tzv. „od vrata do vrata”, čija je provedba počela u travnju ove godine?  

Upitala je i kada na red dolaze višestambene zgrade, s obzirom da se u tom dijelu 
očekuju poteškoće i pod kojim uvjetima? U tom kontekstu podsjetila je na održanu 
konferenciju za novinare od 27. 4. ove godine, na kojoj je bila prisutna i direktorica Čistoće, 
gospođa Kukuljan i na kojoj je rečeno da će se prikupljanje biorazgradivog otpada uvesti 
kada se za to steknu uvjeti pa je zanima je da li se nešto radi na stjecanju tih uvjeta, tim 
više što je riječ o zakonskoj obavezi.  

Činjenica je, koje svi postaju svjesni, da Mariščina ne može na odgovarajući način 
preraditi otpad.  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je iznio da će Vijeće nešto kasnije imati priliku 
raspravljati o izvješću Čistoće, ne o poslovanju, nego o njihovoj zakonskoj obavezi. Na 
današnjoj sjednici je i direktorica Društva koja će kasnije odgovoriti detaljnije na sva pitanja, 
a na ovo pitanje će on dostaviti pisani odgovor. U svakom slučaju prisutan je cijeli niz 
izazova posebice zbog prostornih ograničenja, ali detaljnije će to pojasniti u pisanom 
odgovoru. 

Što se tiče Marišćine, riječ je o postrojenju za mehaničko-biološki tretman otpada i u 
tom kontekstu nastalo je kad je nastalo. Pitanje je da li je to zastarjeli ili nije zastarjeli 
koncept, u svakom slučaju takav je bio kada se u njega krenulo i on je uvjeren da uprava 
Ekoplusa poduzima sve što je u njenoj nadležnosti da zajedno s Fondom i Ministarstvom 
iznađe najbolja rješenja. 
 
IVA RINČIĆ je izrazila zabrinutost da je iz godine u godinu vidljiva sve niža stopa 
razvrstavanja otpada, što, zapravo, nije slučaj i s brojnim drugim jedinicama lokalne 
samouprave, u kojima je u proteklih nekoliko godina ta stopa povećana. 
 
15. LJILJANA CVJETOVIĆ je upitala da li korisnik grobnog mjesta mora platiti naknadu po 
rješenju o korištenju grobnog mjesta od 3. ožujka 2021. godine ili je oslobođen plaćanja te 
naknade, s obzirom da ugovor o korištenju grobnog mjesta od 25. travnja 1991. godine 
ističe 25. travnja 2021. godine, točnije nakon što je na Gradskom vijeću donesena Odluka o 
dopuni Odluke o grobljima 31. ožujka 2021. godine, koja je objavljena 7. travnja 2021. 
godine u Službenim novinama.  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je ona participirala u radu i prošlog 
saziva Gradskog vijeća koje je donijelo određene odluke po ovom pitanju i svjesna je da je  
Komunalno društvo Kozala imalo ugovore s korisnicima grobnih mjesta na neodređeno 
vrijeme, a prijašnja je Odluka definirala da se nakon trideset godina taj ugovor mora obnoviti 
i da se pritom mora tražiti suglasnost Društva. Naravno, to je dovelo u neravnopravni 
položaj sve one koji su nakon te Odluke oslobođeni plaćanja i stvorena je svojevrsna 
nepravda. No to je tada većina vijećnika izglasala i toga se treba pridržavati. 

Odlukom je propisano da se korisnik trideset dana prije isteka ugovora mora javiti 
Komunalnom društvu Kozala kako bi bio oslobođen plaćanja. Nije mu poznato da li je to u 
ovom slučaju napravljeno na vrijeme. O tom su pitanju pokrenuta i tri upravna spora te se u 
narednom periodu očekuje da će kroz presude nadležnog Upravnog suda biti zauzet stav o 
pitanju plaćanja jednokratne naknade za korištenje grobnog mjesta na neodređeno vrijeme 
u smislu ove Odluke. Komunalno društvo ponašat će se u konkretnom predmetu, a i u 
ostalim predmetima, u skladu sa sudskom praksom.  
 
LJILJANA CVJETOVIĆ je iznijela kako smatra da je nanesena velika nepravda velikom 
broju ljudi koji su naknadu platili u odnosu na one koji sada, po izmijenjenoj odluci, tu 
naknadu neće morati platiti te je dodatno navela kako rok od 30 dana kojim se uvjetuje to 
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oslobađanje navodno nije propisan Zakonom, a i u Novom listu je izišao članak u kojem je 
pisalo da će se pet tisuća ugovora o korištenju grobnih mjesta, sklopljenih prije 1998. 
godine, moći produžiti bez plaćanja naknade. Zatražila je i pisani odgovor. 
 
16. DAVOR ŠTIMAC je iznio kako je svima poznato da je izgrađeno puno sportskih 
prostora i napravljena dobra infrastruktura, ali problem je s javnim potrebama u sportu i s 
onim što dolazi do krajnjih korisnika. Istaknuo je kako su se od 2009. godine do danas ta 
sredstva umanjila za 50%, s nekakvih 22 milijuna na 11 milijuna, što znači da su krajnji 
korisnici u vrlo teškoj situaciji ove godine.  

Npr. na stavci Dodatno poticanje nositelja kvalitete, sredstva su umanjena čak za 
67% u odnosu na prošlu godinu, uslijed čega klubovi imaju ogromne probleme. Tako je 
Vaterpolo klub Primorje odustao od Premier Regionalne lige, a pred koju godinu nestao je 
ženski rukometni klub. Gledajući rezultate na posljednjoj olimpijadi u Tokiju bila su  praktički 
samo tri sportaša koji su vezani uz Rijeku i koji su se vratili bez odličja.  

Čini mu se da je situacija u sportu ozbiljna, pa obzirom na napise o višku 
proračunskih prihoda o kojima se govorilo posljednjih dana,  misli da bi svakako trebalo 
ispuniti ono što je gradonačelnik obećao, možda već i ove godine, a to je udvostručiti 
sredstava za javne potrebe u sportu ili barem sredstva namijenjena za Dodatno poticanje 
nositelja kvalitete vratiti na prošlogodišnja.  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je sport definitivno nešto što će biti u 
fokusu njegovog mandata i mandata Gradskog vijeća koje donosi proračun i raspoređuje 
proračunska sredstva. U sportsku infrastrukturu su uložena značajna sredstva u 
investicijskom ciklusu u kojem je napravljen cijeli niz objekata. U tom kontekstu stvorena je 
infrastruktura za razvoj rekreativnog i profesionalnog bavljenja sportom. Svjestan je 
činjenice da su ta sredstva smanjivana, podsjetio je da je u međuvremenu bila i financijska 
kriza i situacija s pandemijom i naravno da se ti klubovi u budućem razdoblju neće moći 
toliko oslanjati na gradski proračun. Proračuni klubova se većim dijelom financiraju iz javnih 
potreba i u projekcijama proračuna za iduću godinu bit će vidljiv pomak, a i rebalansom koji 
se očekuje u mjesecu prosincu, pristupit će se određenom povećanju sredstava. To neće ići 
brzo jer treba osigurati sredstva i za ostale potrebe, no u tom kontekstu se zajedno sa 
Riječkim sportskim savezom, koji okuplja većinu sportskih klubova na području grada 
Rijeke, razmatra model preraspodjele tih sredstava, naročito kod loptačkih sportova kod 
kojih trošak odlaska na natjecanje, ali i same pripreme i treninzi sportaša iziskuju značajnija 
financijska sredstva nego kod individualnih sportova. Ono što ga veseli je da se ove godine 
na vrijeme isplaćuju sredstva namijenjena javnim potrebama, tako da u tom dijelu nije bilo 
značajnijih prigovora klubova. Svjestan je da ta sredstva treba povećati i on će, sukladno 
predizbornim obećanjima, povećati sredstva za javne potrebe unutar kojih će se stvoriti 
jedan pravedniji sustav raspodjele, obzirom da to određeni sportovi zahtijevaju.  

Podsjetio je da je Grad sa Primorsko-goranskom županijom na prvom sastanku sa 
Županom dogovorio da se i Županija značajnije uključi u financiranje onoga što do sada nije 
bio slučaj, jednog dijela sportske infrastrukture vezano za stadione, konkretno za travu na 
stadionima na području grada Rijeke. 

 
DAVOR ŠTIMAC je dodao kako je Županija dan ranije povisila sredstva za milijun kuna, pa 
ga zanima da li se onda može računati da će ono što je smanjeno ove godine u odnosu na 
prošlu, dodatno poticanje nositelja kvalitete, biti riješeno tijekom ove godine, jer je ove 
godine smanjeno za 67%.  
 
17. NIKOLA IVANIŠ je iznio kako su u prvoj polovici 2021. godine, iz Lučke uprave Rijeka, 
na zadovoljstvo građana, dolazile informacije o tome da su u tijeku pripreme za otvaranje 
parkirališta iza sadašnje zgrade Exportdrva i da će u 2021. godini to parkiralište biti 
otvoreno i time će se omogućiti da s riječke rive konačno odu automobili, što bi omogućilo i 
drugačiju prenamjenu Rive, a građani Rijeke bi konačno imali pristup moru. Zadnja vijest iz 
Lučke uprave je izašla u Novom listu pod naslovom: „Do kraja kolovoza parking iza 
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Exportdrva će biti gotov.“ Nažalost, to se ne dešava, a budući da je Gradonačelnik i član 
Upravnog vijeća Lučke uprave, nada se da ima informaciju kada se može očekivati 
otvaranje tog parkirališta i realizacija projekta kojim automobili odlaze s riječke Rive. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je upoznat sa sadašnjom situacijom, 
te iznio da je  jedan dio navoda bio izrečen neposredno pred lokalne izbore, a zna se da je i 
ravnatelj Lučke uprave bio kandidat za zamjenika župana, pa je možda jedan dio tih najava 
bio povezan i sa izborima koji su održani u svibnju mjesecu.  

Nakon sagledavanja situacije, taj projekt je stavljen na čekanje i misli da se u 
narednih godinu dana to neće dogoditi, jer su Rijeka plus i Luka d.d. kao zajednica 
ponuditelja potpisali u kolovozu ove godine s Lučkom upravom produljenje koncesijskoga 
ugovora na godinu dana za parkiralište na parkirališnim zonama Adamićev gat, Riva i dio 
Rive Boduli, koja je pod rampom. Međutim, prema njegovim saznanjima, to ne znači da je 
Lučka uprava odustala od navedenog projekta, jer se na njemu radi, ali zahtijeva određenu 
prometnu interpolaciju u cestovnu mrežu grada Rijeke, prije svega ulaz iza Exportdrva. 
Time bi se omogućilo oko 600 parkirnih mjesta, što znači da se miču auti s Rive. Naglasio je 
kako to nije trajno rješenje, već samo privremeno do dovođenja u funkciju prostora Delte, za 
koji je proveden i arhitektonsko-urbanistički natječaj, nakon čega je odabrano najbolje 
rješenje. Na tom prostoru izgradit će se i pročiščivač vode na  krajnjem jugoistočnome 
dijelu. Prema njegovim informacijama taj projekt se neće realizirati još najmanje godinu 
dana, što ne znači da se na njemu ne radi. Taj prostor bi se dao u koncesiju jer je to lučko 
područje i koncesionar bi bio odabran sukladno natječaju koji bi provela Lučka uprava. To bi 
stvorilo preduvjete da se oko 440 parkirnih mjesta na Rivi ukine i da Riva bude dostupnija 
građanima Rijeke. 

 
18. DUŠKO MILOVANOVIĆ je postavio pitanje vezano za riječku Urbanu aglomeraciju. 
Naveo je da je iz medija i sa stranica Grada razvidno da napokon kreće i realizacija velikih 
ulaganja u vodoopskrbu i odvodnju, a poznato je da su bile velike poteškoće u provođenju 
postupaka javne nabave, jer su bile podnesene žalbe na navedene postupke, ali je to sada 
okončano. Zamolio je nekoliko informacija o tome koji projekti trenutno kreću u skoro 
vrijeme, jer mu je poznato da se radi i o projektu koji će biti realiziran kroz nekoliko faza. 
Radi se o projektu koji je ukupno vrijedan oko 1,7 milijardi kuna, što će rezultirati značajnim 
ulaganjima i novom gospodarskom aktivnosti na području grada, a pogotovo ga sve 
navedeno zanima u kontekstu prometa jer je u tijeku nekoliko velikih investicija na području 
grada Rijeke koje utječu i na organizaciju prometa, što rezultira i određenim prometnim 
problemima. Budući da je i HEP krenuo s velikim investicijama na području grada, upitao je 
koje faze projekta trenutno kreću ili ih se može očekivati i na koji način će se to komunicirati 
s građanima grada Rijeke u vidu organizacije prometa?  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je iznio da se već u samom pitanju nalazi i dobar dio 
odgovora. Radi se o jednom od najvećih projekata financiranim EU sredstvima na području 
Republike Hrvatske. Iza Pelješkog mosta to je po količini novaca najveći projekt. Radi se o 
217 kilometara kanalizacije i oko sto kilometara javne vodoopskrbe, koji je podijeljen radi 
količine posla u pet lotova. Od tih pet lotova, za dva je završen postupak javne nabave i 
odabran je izvođač. Oni se tiču uglavnom zapadnog dijela grada, područja Kantride, 
Zameta i dijelom Viškova i tu će radovi krenuti vrlo brzo, izvođač je praktički skoro pa 
uveden u posao, mora izraditi izvedbene projekte i krenuti s radovima. Početak radova se 
očekuje negdje do kraja ove godine, a predstoji provedba postupka javne nabave za još tri 
lota. Vrijednost ova dva lota ugovorenih radova je negdje oko petsto milijuna kuna, dakle 
otprilike pola godišnjeg gradskoga proračuna. Radi se o vrlo značajnim sredstvima. Radit će 
se tri crpne stanice, tlačni cjevovodi i gravitacioni cjevovodi, dakle jako puno posla 
prekopavanja ulica, što će, naravno, značiti da će promet biti u određenom dijelu reguliran i 
i semaforima i na druge načine, pa će negdje biti čak i zatvaranja ulica. Predstoji i projekt u 
Adamićevoj ulici, to jest kompletno zatvaranje Adamićeve ulice na negdje malo manje od 
godine dana, od četvrtog, petog mjeseca sljedeće godine. Ti procesi su u tijeku nabave, ali 
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ovise o žalbama. U tom kontekstu je iznio nezadovoljstvo postupcima javne nabave u 
Hrvatskoj i mogućnostima da se u tim postupcima žale i tvrtke koje uopće ne sudjeluju u 
natječajima tako da smatra da treba pokrenuti inicijativu da se Zakon o javnoj nabavi u tom 
dijelu izmijeni, na način da se onim tvrtkama koje nisu sudjelovale na natječaju onemogući 
da podnose žalbe na predmetni natječaj.  

Nadalje, dobivene su ponude i one se sada razmatraju, vezane za pročišćivač na 
Delti, u sklopu istog projekta. Projektna vrijednost je 540 milijuna, stigle su dvije ponude, 
kineskih i talijanskih ponuđača. 

Predstoje i radovi na području Viškova, a sve će biti vrlo jasno komunicirano te se 
priprema i jedna prezentaciju za članove i članice Gradskoga vijeća. Građani će biti također 
informirani putem web stranice o tome što će, kada i gdje biti kopano, to jest o dinamičkim 
planovima gradnje. Nada se da će sve biti završeno kako je i planirano u tri godine, osim na 
području Viškova gdje je taj rok nešto duži, čini mu se pet godina.  

U svakom slučaju predstoji dosta radova i dosta međusobne komunikacije, kako 
izvođača, tako i svih sudionika u gradnji, ali isto tako i svih gradskih i drugih službi. 
 
DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio da je zadovoljan odgovorom ali je zamolio da mu se 
odgovori i pisanim putem jer je na današnjoj sjednici bilo postavljeno pitanje zašto su 
građani ovih par godina unatrag plaćali određene vodne usluge skuplje.  

Ovu komponentu sufinancira i Komunalno poduzeće Vodovod i kanalizacija koje je 
ostvarivalo te prihode, pa je pretpostavka da će ulaganja u javnu vodoopskrbu smanjiti 
određene gubitke i nedostatke u vodovodnoj mreži, te da bi se posljedično tome u konačnici 
kroz dulje vremensko razdoblje moglo očekivati ako ne smanjenje cijene usluge, a onda 
barem zadržavanje cijene usluge na sadašnjoj razini. 
 
19. IVANA PRICA je iznijela kako je poznato da na Groblju Drenova postoji zgrada koja je 
predviđena za krematorij i za koju bi do kraja ove godine trebala biti napravljena projektna 
rješenja. Zanima je da li ima kakvih novosti vezano uz projektna rješenja, te da li će 
Gradsko vijeće odlučivati o krematoriju? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako se na tom projektu radi, a 
predstavnici KD Kozala bili su u posjetu u Zagrebu i Osijeku, gdje je takav projekt realiziran. 
Sada se prati interes građana, naročito u Osijeku, za korištenje krematorija. Projekt je u 
izradi, a cijena projekta je oko 200 tisuća kuna i on je ugovoren sa tvrtkom iz Osijeka. 
Sklopljen je ugovor i kada projekt bude gotov, znat će se i cijena. Rok za izradu tog projekta 
je 30. listopada 2021. godine, odnosno za tridesetak dana. Planom poslovanja KD  Kozala 
za iduću godinu vidjet će se kakva je budućnost za daljnju realizaciju tog projekta. 
Vjerojatno će taj projekt biti realiziran ili u narednoj godini ili kroz dvije godine, zbog 
financijskih sredstava koje je potrebno osigurati za taj projekt.  

Nadalje je iznio kako su neki dan obišli i novo groblje kućnih ljubimaca gdje je 
omogućeno svim građanima Rijeke da na dostojanstven način isprate svoje kućne ljubimce. 
To je jedno od najstarijih groblja na području Europe, poslije pariškoga, tako da i u tom 
segmentu se vodi briga o onima kojih više nema. 
 
IVANA PRICA je iznijela da je zadovoljna dobivenim odgovorom te je napomenula da 
groblje na Drenovi ima kapacitete za još tridesetak godina, a u Ljubljani, koja već četrdeset 
godina ima krematorij, 80% preminulih je kremirano, pa smatra da će se na taj način i u 
Rijeci smanjiti kapacitet klasičnih ukopa.  
 
20. DANIJELA BRADAMANTE je iznijela kako su svi svjedoci odlične turističke sezone, 
kako u cijeloj državi, tako i u gradu Rijeci. Poznato je da je Rijeka prije pojave pandemije 
bilježila odlične turističke rezultate, koje je nažalost 2020. godina usporila, kao i u 
turističkom sektoru u cijelom svijetu, tako i u Hrvatskoj, odnosno u Rijeci. Interesira je kakvi 
su turistički pokazatelji u ovoj godini za područje grada Rijeke? 
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Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da se Rijeka, kao i u cijela Republika 
Hrvatska, može podičiti izvrsnim turističkim brojevima, naročito za prvih osam mjeseci. 
Praktički je već 18. kolovoza dosegnut čitav turistički promet iz 2020. godine, odnosno oko 
70% prometa iz 2019. godine. Naglasio je kako se struktura gostiju nije značajnije mijenjala, 
a u tom kontekstu, razgovarajući sa hotelijerima i ugostiteljima, definitivno je ove godine, ne 
samo u Rijeci već i na čitavoj jadranskoj obali i u Hrvatskoj, bila bolja struktura gostiju koji 
definitivno više troše. Individualni gosti u hotelima postigli su čak i 15 do 30%  bolje 
financijske rezultate uz manji broj dolazaka i noćenja, što je nešto čemu hrvatski turizam 
definitivno treba težiti.  

Podaci za mjesec rujan na području grada Rijeke su još impresivniji. Od 1. rujna, 
ako se usporede rezultati s istim razdobljima 2019. i 2020. godine, ostvareno je gotovo 
300% dolazaka, te 278% noćenja u odnosu na 2020. godinu, dok je u odnosu na rekordnu 
2019. godinu dosegnuto 88% dolazaka i povećanje od 10% noćenja.  

Tako da sa posezonom na području grada Rijeke mogu biti zadovoljni i ugostitelji i 
hotelijeri, a i građani grada Rijeke koji su uložili sredstva u privatni smještaj. Otvaranjem 
Hilton resorta na Kostabeli praktički je udvostručen broj kreveta u hotelskom smještaju na 
području grada Rijeke, a veseli ga i najava nekih novih ulaganja u turističke kapacitete na 
području grada Rijeke.  
 
21. VEDRAN VIVODA je iznio kako je Gradonačelnik upravo rekao da je mjesec rujan na 
području grada Rijeke impresivan što se turizma tiče, a njega žalosti vidjeti slike riječkih 
plaža, gdje su već krajem devetog mjeseca uklonjeni tuševi, špine i zaštite za presvlačenje. 
S jedne strane se Grad hvali s turističkim rezultatima, a u ovom trenutku dok još traje bablje 
ljeto, more je preko 20 stupnjeva, vani je 26-27 stupnjeva, Grad je maknuo sve sa riječkih 
plaža. 

Upitao je zašto se to radi tako rano, obzirom da je Rijeka grad na moru, na 
Mediteranu i temperature su rijetko ispod nula stupnjeva celzijusa, eventualno između 12. i 
2. mjeseca, pa nema smisla da se uklanjaju špine sa plaža, pogotovo tamo gdje se građani 
rekreiraju, a to je potez Kostabele. Isto tako uklanjaju se špine u dječjim parkovima, što 
nema smisla jer su temperature visoke, djeca se igraju i u parku mogu oprati ruke, pa se 
špine ne bi trebale uklanjati prije 12 mjeseca. 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je gdin Vivoda u pravu. On osobno 
živi na Kantridi, šeta i nastoji slobodno vrijeme provesti uz more. Iznio je kako su gradske 
komunalne službe bile prerevne i držale su se odluke da sezona kupanja završava 1. rujna 
te nisu akceptirale bablje ljeto, na što ih je on odmah upozorio i to će se uzeti u obzir od 
sljedeće godine. Obzirom da će ubrzo završiti sezona kupanja više neće biti potrebe za 
tolikim brojem tuševa i špina, ali je to definitivno nešto što se neće ponavljat narednih 
godina.  
 
VEDRAN VIVODA je dodao kako bi volio da te službe prate prognozu i da špine ostanu na 
riječkim plažama barem do 12. mjeseca za građane koji trče na potezu Kostabele, Pećina i 
u gradskim parkovima, jer je Rijeka ipak grad koji teče. 
 
22. MARIN RAČIĆ je iznio kako je 2016. godine na Škurinjama, u Ulici Milana Rustanbega 
došlo do puknuća potpornog zida koji se nalazi ispod stambene zgrade u kojoj je 26 
stanova, a građani su to odmah prijavili gradskim službama. U roku od nekoliko tjedana 
gradske službe su postavile drvene grede koje drže taj zid da ne padne i nekog ne ubije. 
Danas je 2021. godina, prošla gradska vlast se apsolutno oglušila na bilo kakve ideje o 
popravku tog zida koji ugrožava sigurnost, ispod njega je jedna izbetonirana pješačka 
staza, po kojoj se šeću umirovljenici, ljudi s kućnim ljubimcima, djeca se igraju, trče, voze 
bicikle, romobile, a zid već šest godina stoji pod nekih 20 stupnjeva nagiba i čeka se kada 
će te grede popustiti, pasti i nekoga ozlijediti. Troškovi popravka su oko 200 tisuća kuna.  

Ako se govori o višku u gradskom proračunu ili o ulaganju od nekih 350 tisuća kuna 
u rekonstrukciju teniskih igrališta da bi se građani mogli rekreirati, vjeruje da Grad ima 
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dovoljno sredstava da odvoji 200 tisuća kuna da popravi taj zid da se taj prostor može i 
dalje normalno koristiti. Međutim, teren na kojem se nalazi taj zid je u vlasništvu Republike 
Hrvatske koja „pere ruke“ jer je to ne zanima, a Grad Rijeka s druge strane kaže da je zid u 
vlasništvu Republike Hrvatske koja onda zid treba i popraviti. 

Siguran je da se tako nešto dogodilo na jednoj od prometnica kojom voze 
automobili, da bi zid bio popravljen u roku od dva do tri dana, jer bi pritisak prometa bio 
velik, a pješaci i njihova sigurnost očigledno nisu tako bitni. Upitao je Gradonačelnika kada 
bi se i kako taj zid mogao popraviti? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je upoznat s problematikom tog  
potpornog zida, te iznio da je on u potpunosti na terenu koji je u vlasništvu Republike 
Hrvatske, a držeći se zakona i Ustava Republike Hrvatske on proračunska sredstva ne 
može trošiti tamo gdje Grad nema nadležnosti. Grad je u nebrojenim dopisima prema 
Ministarstvu državne imovine upozoravao na taj problem jer smatra da svatko treba brinuti o 
svojem vlasništvu, pa tako i Republika Hrvatska, koja je u ovom slučaju vlasnik tog zida. 
Grad je interventno reagirao čime se spriječilo da ne dođe do nekih posljedica, a od 
nadležnih ministarstava se očekuje da saniraju državnu imovinu. Gradski porez koji se 
plaća raspoređuje se između Grada, Županije i države i onaj koji je za to nadležan treba to i 
popraviti. 
 
MARIN RAČIĆ je dodao da građane ne zanima čije je to vlasništvo već je bitna sigurnost 
građana, pa kao što se država treba brinuti o sigurnosti, tako treba i Grad Rijeka. Ako je to 
na teritoriju Grada Rijeke, a u vlasništvu Republike Hrvatske, Grad Rijeka mora napraviti 
sve da se to popravi. 
 
23. ROBERT SALEČIĆ je iznio kako su u zadnjih mjeseci vjerojatno svi vidjeli klip, kojim je 
Rijeka došla u fokus medijskog prostora, o tome što se dešava u centru Rijeke. Radi se o 
objektu ispod Robne kuće RI gdje se okuplja puno mlađih ljudi. Zanima ga da li se može 
utjecati na komunalno redarstvo ili policiju da tamo napravi reda, jer je jako opasno. 
Obzirom da on zbog posla redovno navečer prolazi tuda, vidi da je tamo svakodnevno na 
cesti dvadesetak ljudi, skoro u svakom trenutku, od osam do ponoći. Kako je i on sam 
ugostitelj, zna da se svi bore za život i ne osuđuje kolegu ugostitelja, ali smatra da bi tamo 
trebalo uvesti malo reda. Upitao je da li gradska vlast može utjecati na sve te službe da se 
tamo napravi malo prometnog reda, jer misli da je samo pitanje trenutka kada će netko 
nastradati? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je upoznat s tim problemom i da 
dobiva pritužbe vezane za predmetni ugostiteljski objekt koji ne služi na čast gradu Rijeci, 
niti svojim vlasnicima. Ono što se tamo dešava je neprimjereno za sam centar grada. 
Očekuje sastanak s Udrugom ugostitelja, vezano ne samo za problem buke u gradu, te se 
nada iznalaženju određenih rješenja za suživot građana i ugostitelja.  

Grad može upozoravati na taj problem, gradsko komunalno redarstvo može izlaziti 
na teren, ali stajališta je da Državni inspektorat-sanitarna inspekcija i Ministarstvo unutarnjih 
poslova moraju poduzeti određene radnje da spriječe ono što se tamo dešava. 

Osim toga, tamo se već dogodilo stradavanje jedne djevojčice od 14, 15 godina s 
područja Opatije, sa vrlo teškim posljedicama, koja je završila u Kliničkom bolničkom centru, 
tako da je to definitivno problem koji se mora riješiti. On sam ne može to riješiti jer nema 
nadležnosti, ali će angažirati sve službe koje mogu pomoći u rješavanju ovog problema, ne 
samo kod ovog objekta, koji je najekstremniji primjer nečega što se ne bi trebalo dešavati u 
centru grada, već i nekih drugih objekata u centru grada.  
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• DNEVNI RED  
 

 Potpredsjednik Gradskog vijeća Josip Ostrogović je dao riječ Gradonačelniku Marku 
Filipoviću koji je izvijestio Gradsko vijeće da na temelju ovlasti iz Poslovnika Gradskog 
vijeća, iz dnevnog reda povlači prijedlog pod točkom 2. Konačni prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Odluke o Detaljnom planu uređenja dijela komunalno – servisne 
zone Škurinje.  
 
 Nakon izlaganja Gradonačelnika, potpredsjednik Gradskog vijeća Josip Ostrogović je 
ustvrdio da na prijedlog dnevnog reda nije podnesen prigovor, a da se slijedom povlačenja 
Prijedloga pod točkom 2. predloženog dnevnog reda ta točka izostavlja iz dnevnog reda, a 
točke 3.-25. postaju točke 2.-24. dnevnog reda, tako da dnevni red današnje sjednice ima 
24 točke dnevnog reda. 

 
Gradsko vijeće je usvojilo sljedeći 
 

D N E V N I   R E D 
1. Izbori i imenovanja 

1.1. Prijedlog odluke o razrješenju članice i izboru člana Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Gradskog vijeća Grada Rijeke 
1.2. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež Županijskog 
suda u Rijeci 

2. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 
područja Turanj – Kostabela 

3. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2021. 
godinu 

4. Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića More 
5. Prijedlog izmjene i dopune Plana mreže dječjih vrtića na području grada Rijeke 
6. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Rijeka 
7. Izvješće o radu Komunalnog društva Čistoća d.o.o. za održavanje čistoće i 

gospodarenje otpadom za 2020. godinu, kao davatelja javne usluge prikupljanja 
miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada te usluga 
povezanih s javnom uslugom na području grada Rijeke 

8. Izvješće o radu Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. Zajca za 2020. godinu 
9. Izvješće o radu Gradskog kazališta lutaka Rijeka za 2020. godinu 
10. Izvješće o radu Muzeja moderne i suvremene umjetnosti za 2020. godinu 
11. Izvješće o radu Muzeja grada Rijeke za 2020. godinu 
12. Izvješće o radu Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku za 2020. godinu 
13. Izvješće o radu Gradske knjižnice Rijeka za 2020. godinu 
14. Izvješće o radu Art-kina za 2020. godinu 
15. Prijedlozi odluka o davanju prethodne suglasnosti na statute osnovnih škola čiji 

je osnivač Grad Rijeka 
16. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola i 

studenata prema socijalnim kriterijima 
17. Izvješće o izvršenju programa i projekata te utrošku sredstava za financiranje 

redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanica Rijeka u 2020. 
godini 

18. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske 
službe spašavanja - Stanica Rijeka u 2021. godini 

19. Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Vijeća za davanje 
koncesijskih odobrenja 

20. Prijedlog rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na 
pomorskom dobru na području grada Rijeke 

21. Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje grada Rijeke 
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22. Godišnja analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada Rijeke u 2020. 
godini 

23. Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite grada Rijeke 
za razdoblje 2021. – 2024. godine 

24. Prijedlog godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području grada 
Rijeke s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 
Prije prelaska na rad po utvrđenom dnevnom redu, potpredsjednik Gradskog vijeća 

Josip Ostrogović je izvijestio da su materijale za ovu sjednicu razmatrali i nadležni odbori 
Gradskog vijeća izabrani na prošloj sjednici, a da su zaključci svih odbora i Savjeta mladih 
Grada Rijeke dostupni članovima Gradskog vijeća u aplikaciji e-sjednice, o čemu su 
članovi Vijeća dobili obavijest mailom. 

 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

 1. Prijedlog odluke o razrješenju članice i izboru člana Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 2. Prijedlog zaključka o imenovanju sudaca porotnika za mladež 
Županijskog suda u Rijeci 
 
Potpredsjednik Gradskog vijeća Josip Ostrogović je izvijestio da je pod ovom točkom 

dnevnog reda Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja utvrdio i dostavio Gradskom vijeću 
dva prijedloga. 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Željko Jovanović, koji je izvijestio Vijeće da je u Prijedlogu odluke o 
razrješenju članice i izboru člana Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja u točki II. 
Odluke omaškom navedeno prezime Martić, a ispravno treba stajati MATIĆ. U nastavku 
izlaganja dodatno je obrazložio prijedlog za imenovanje sudaca porotnika. 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultati glasovanja:  

 
I. Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 za) donijelo sljedeću 

 
O  D  L  U  K  U 

o razrješenju članice i izboru člana Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja 
Gradskog vijeća Grada Rijeke 

 
I. 

 Razrješuje se Štefica Jagić Rađa dužnosti članice Odbora za izbor, imenovanja 
i razrješenja Gradskog vijeća Grada Rijeke. 
 

II. 
 Za člana Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja Gradskog vijeća Grada 
Rijeke bira se Leo Matić.  
 
 
 
 
 
 
 



 19 

II. Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 za) donijelo sljedeći  
 

z a k l j u č a k 
 

1. Predlaže se Županijskoj skupštini Primorsko-goranske županije da se za 
suce porotnike za mladež Županijskog suda u Rijeci imenuju: 

- Ivana Frančula Modrčin, 
- Tamara Šoić,  
- Nataša Mesaroš Grgurić, 
- Kim Anić i 
- Petra Kučan. 

 2. Ovaj zaključak prosljeđuje se Odboru za izbor, imenovanja i dodjelu povelja 
i priznanja Županijske skupštine Primorsko-goranske županije.  

 
 NAPOMENA: Nakon ove točke dnevnog reda predsjedanje sjednicom preuzeo je 
potpredsjednik Gradskog vijeća Željko Jovanović. 

 
TOČKA 2. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja 
područja Turanj – Kostabela 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 

razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca.  
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Nebojša Zelič, Vedran Vivoda, 
Sabina Marov i Duško Milovanović.  

 
Rezultat glasovanja:  
Odluku o izmjenama Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja područja 

Turanj – Kostabela Gradsko vijeće je donijelo JEDNOGLASNO (27 glasova za). 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke  

za 2021. godinu 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Aleksandar-Saša Milaković ispred 

Kluba MOSTA, Petra Karanikić ispred Kluba SDP, Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika 
HDZ-a, Davor Štimac ispred Kluba NL Davora Štimca, Kristian Čarapić, Adrijano Rogić, 
Aleksandar – Saša Milaković, Vedran Vivoda, Petra Karanikić, Duško Milovanović, Josip 
Ostrogović, Davor Štimac i Petra Mandić, pročelnik Odjela gradske uprave za financije Ante 
Mađerić te Gradonačelnik Marko Filipović. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće nije donijelo Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna 

Grada Rijeke za 2021. godinu (13 glasova za, 12 glasova protiv, 3 glasa suzdržana).  
 

TOČKA 4. 
Prijedlog odluke o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića More 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je zamjenica predsjednice Upravnog 
vijeća Dječjeg vrtića More Ljiljana Brašnić. 
 

U raspravi je sudjelovala članica Gradskog vijeća Nadja Poropat ispred Kluba SDP. 
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Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za, 3 protiv) donijelo sljedeću  

 
O D L U K U 

o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića More 
 
I. 

Imenuje se JASNA CRNČIĆ za ravnateljicu Dječjeg vrtića More. 
 

II. 
Mandat ravnateljice traje četiri godine, a teče od 4. listopada 2021. godine. 

 
III. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Grada Rijeke". 

 
TOČKA 5. 

Prijedlog izmjene i dopune Plana mreže dječjih vrtića  
na području grada Rijeke 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Iva Davorija, Maša Magzan, Iva 

Rinčić, Vedran Vivoda, Petra Mandić i Marin Račić te zamjenica Gradonačelnika Sandra 
Krpan.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Izmjenu i dopunu 

Plana mreže dječjih vrtića na području grada Rijeke. 
 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Rijeka 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Odluku o davanju 

prethodne suglasnosti na Pravilnik o izmjenama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dječjeg vrtića Rijeka. 

 
TOČKA 7. 

Izvješće o radu Komunalnog društva Čistoća d.o.o. za održavanje čistoće i 
gospodarenje otpadom za 2020. godinu, kao davatelja javne usluge prikupljanja 
miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada te usluga 

povezanih s javnom uslugom na području grada Rijeke 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je direktorica Komunalnog društva 
Čistoća d.o.o. Jasna Kukuljan.  
 
 Predsjednik Odbora za komunalno gospodarstvo Vedran Vivoda dodatno je izvijestio 
Gradsko vijeće o stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovo Izvješće. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Petra Mandić ispred Kluba 

MOSTA, Vedran Vivoda, Petra Mandić, Sabina Marov, Iva Rinčić, Duško Milovanović, Marin 
Račić, Nebojša Zelič i Tea Mičić Badurina, direktorica Komunalnog društva Čistoća d.o.o. 
Jasna Kukuljan te Gradonačelnik Marko Filipović. 
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Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće nije prihvatilo Izvješće o radu Komunalnog društva Čistoća 

d.o.o. za održavanje čistoće i gospodarenje otpadom za 2020. godinu, kao davatelja 
javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog 
komunalnog otpada te usluga povezanih s javnom uslugom na području grada Rijeke 
(12 glasova za, 6 glasova protiv, 8 glasova suzdržanih). 
  

TOČKA 8. 
Izvješće o radu Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. Zajca  

za 2020. godinu 
 

 Predsjednica Odbora za kulturu Maša Magzan dodatno je izvijestila Gradsko vijeće 
o stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući izvješća ustanova u kulturi. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Iva Davorija i Davor Štimac te 
intendant Marin Blažević. 

 
Rezultat glasovanja:  

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (14 za, 1 protiv, 9 suzdržanih) prihvatilo 
Izvješće o radu Hrvatskog narodnog kazališta Ivana pl. Zajca za 2020. godinu. 
 

TOČKA 9. 
Izvješće o radu Gradskog kazališta lutaka Rijeka za 2020. godinu 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je ravnateljica Gradskog kazališta 

lutaka Rijeka Magdalena Lupi Alvir. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Davor Štimac i Iva Rinčić, 

ravnateljica Magdalena Lupi Alvir i pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar. 
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (23 glasa za) prihvatilo Izvješće o radu 

Gradskog kazališta lutaka Rijeka za 2020. godinu. 
 

TOČKA 10. 
Izvješće o radu Muzeja moderne i suvremene umjetnosti za 2020. godinu 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je ravnateljica Muzeja moderne i 

suvremene umjetnosti Branka Benčić. 
 

U raspravi su sudjelovali član Gradskog vijeća Davor Štimac i pročelnik Odjela 
gradske uprave za kulturu Ivan Šarar. 

 
Rezultat glasovanja:  

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 5 suzdržanih) prihvatilo Izvješće 
o radu Muzeja moderne i suvremene umjetnosti za 2020. godinu. 
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TOČKA 11. 
Izvješće o radu Muzeja grada Rijeke za 2020. godinu 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je ravnatelj Muzeja grada Rijeke Ervin 

Dubrović. 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 5 suzdržanih) prihvatilo Izvješće 

o radu Muzeja grada Rijeke za 2020. godinu. 
 

TOČKA 12. 
Izvješće o radu Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku za 2020. godinu 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je ravnatelj Hrvatskog kulturnog doma na 

Sušaku Edvin Liverić Bassani. 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (14 za, 8 suzdržanih) prihvatilo Izvješće 

o radu Hrvatskog kulturnog doma na Sušaku za 2020. godinu. 
 

TOČKA 13. 
Izvješće o radu Gradske knjižnice Rijeka za 2020. godinu 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je ravnatelj Gradske knjižnice Rijeka Niko 

Cvjetković. 
 
 U raspravi je sudjelovala članica Gradskog vijeća Sabina Marov. 
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) prihvatilo Izvješće o radu 

Gradske knjižnice Rijeka za 2020. godinu. 
 

TOČKA 14. 
Izvješće o radu Art-kina za 2020. godinu 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je ravnateljica Art kina Slobodanka 

Mišković. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Duško Milovanović i Nebojša Zelič 
te pročelnik Odjela gradske uprave za kulturu Ivan Šarar. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 4 suzdržana) prihvatilo Izvješće 

o radu Art-kina za 2020. godinu. 
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TOČKA 15. 
Prijedlozi odluka o davanju prethodne suglasnosti na statute osnovnih škola  

čiji je osnivač Grad Rijeka 
 

U raspravi su sudjelovale članice Gradskog vijeća Iva Rinčić ispred Kluba NL 
Davora Štimca i Iva Davorija te zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan. 

 
Rezultati glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo sljedeće odluke: 
1. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole - Scuola 

elementare Belvedere, 
2. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Brajda, 
3. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole „Centar“, 
4. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole - Scuola 

elementare Dolac, 
5. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Eugen 

Kumičić, 
6. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Fran 

Franković, 
7. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole - Scuola 

elementare Gelsi, 
8. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Gornja 

Vežica, 
9. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Ivana 

Zajca, 
10. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole 

„Kantrida“, 
11. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Kozala, 
12. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Nikola 

Tesla, 
13. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Pećine, 
14. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole "Pehlin", 
15. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole 

Podmurvice, 
16. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole - Scuola 

elementare "San Nicolò", 
17. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Srdoči, 
18. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Škurinje 

Rijeka, 
19. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole "Trsat", 
20. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Turnić, 
21. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Vežica, 
22. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Vladimir 

Gortan, 
23. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Osnovne škole Zamet, 
24. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Centra za odgoj i 

obrazovanje, 
25. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Statut Centra za autizam 

Rijeka. 
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TOČKA 16. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola  
i studenata prema socijalnim kriterijima 

 
U raspravi su sudjelovale članica Gradskog vijeća Iva Davorija i zamjenica 

Gradonačelnika Sandra Krpan. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo Odluku o izmjenama 

Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata prema socijalnim 
kriterijima.  
 

TOČKA 17. 
Izvješće o izvršenju programa i projekata te utrošku sredstava za financiranje 

redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanica Rijeka  
u 2020. godini 

 
U raspravi su sudjelovali član Gradskog vijeća Davor Štimac ispred Kluba NL 

Davora Štimca i pročelnik Odjela za gradsku samoupravu i upravu Mladen Vukelić. 
 

 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo zaključak kojim je 

prihvaćeno Izvješće o izvršenju programa i projekata te utrošku sredstava za 
financiranje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica Rijeka 
u 2020. godini. 

 
TOČKA 18. 

Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
spašavanja - Stanica Rijeka u 2021. godini 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (20 glasova za) donijelo Program javnih 

potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanica Rijeka 
u 2021. godini. 

 
TOČKA 19. 

Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Vijeća  
za davanje koncesijskih odobrenja 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (17 za, 3 suzdržana) donijelo Odluku o 

razrješenju i imenovanju članice Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja. 
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TOČKA 20. 
Prijedlog rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije  

na pomorskom dobru na području grada Rijeke 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marin Račić ispred Kluba NL 
Davora Štimca, Nebojša Zelič, Iva Rinčić, Marin Račić, Petar Petrinić, Davor Štimac, 
Kristian Čarapić, Duško Milovanović, Aleksandar-Saša Milaković i Željko Jovanović te 
pročelnica Odjela gradske uprave za komunalni sustav Maja Malnar. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (13 za, 5 protiv, 4 suzdržana) donijelo 

Rješenje o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru na 
području grada Rijeke. 

TOČKA 21. 
Prijedlog zaključka o imenovanju mrtvozornika za područje grada Rijeke 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo sljedeći  
 

z a k l j u č a k 
 

1. Predlaže se da Županijska skupština Primorsko-goranske županije imenuje:  
- prof.dr.sc. Dražena Cuculića, dr.med., 
- Alena Malaševića, dr.med., 
- Dejana Ivoševića, dr.med., 
- Antuna Ferenčića, dr.med., 
- doc.dr.sc. Valtera Stembergu, dr.med.,  
- Danijela Marčinka, dr.med., 
- Vedranu Fržop, dr.med.  

za mrtvozornike za područje grada Rijeke.  
2. Ovim zaključkom stavlja se van snage zaključak Gradskog vijeća Grada 

Rijeke KLASA:021-05/20-01/133,URBROJ:2170-01-16-00-20-2 od 19. prosinca 2020.  
3. Ovaj zaključak prosljeđuje se Županijskoj skupštini Primorsko - goranske 

županije.  
TOČKA 22. 

Godišnja analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada Rijeke  
u 2020. godini 

 
 U raspravi je sudjelovala članica Gradskog vijeća Iva Davorija. 
 

Rezultat glasovanja:  
 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 3 suzdržana) donijelo zaključak 
kojim je prihvaćena Godišnja analiza stanja sustava civilne zaštite na području grada 
Rijeke u 2020. godini. 
 

TOČKA 23. 
Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite grada Rijeke  

za razdoblje 2021. – 2024. godine 
 

U raspravi su sudjelovali član Gradskog vijeća Nebojša Zelič i pročelnik Odjela za 
gradsku samoupravu i upravu Mladen Vukelić. 
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Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 3 suzdržana) donijelo 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite grada Rijeke za razdoblje 
2021. – 2024. godine. 

 
TOČKA 24. 

Prijedlog godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području grada Rijeke s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 
U raspravi su sudjelovali članica Gradskog vijeća Iva Davorija i pročelnik Odjela za 

gradsku samoupravu i upravu Mladen Vukelić. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 4 suzdržana) donijelo Godišnji 

plan razvoja sustava civilne zaštite na području grada Rijeke s financijskim učincima 
za trogodišnje razdoblje. 
 
 
 Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Nikola Ivaniš, 
Štefica Jagić Rađa, Petra Mandić, Željka Matković, Marijan Mihajić, Marin Miletić, Robert 
Salečić i Vedran Vivoda. 

 
 
 

Sjednica je zaključena u 20,05 sati.  
 
 
 
 

   Tajnica               Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

     Mirna Pavlović – Vodinelić          Ana Trošelj 
 


